

人口急速高齡化和醫護資源不足下，申請入住資助院舍、離院後申請社區照顧服務需時輪候、外傭放假等，都為家人帶來不便。【UniCare360 環宇護理】能為客人提供全天候起居照顧服務和其他護理服務方案，專業護理團隊服務包括：

With an aging population and increasing lack of manpower, registration in the public healthcare system means months of waiting, and hiring a live-in maid with space and lifestyle constraints. UniCare360 service includes:

## 服務範圍 Our Services



### 起居護理照顧 Private Nursing

全面到戶起居照顧、陪診和專科護理服務。

Provide nursing service, medical escort, and home care services.



### 手術後看護照顧

#### Post-Discharge

專業私人看護提供出院護送、離院後看護照顧。

Escorting after discharge and private nursing services.



### 病房/院舍看護照顧

#### Inpatient Care

提供24小時病房/院舍護理照顧。

Round the clock care in the ward during hospitalisation.



### 復康護理 Rehabilitation

進行適當復康運動或治療訓練同時監察進展。

Aiding in patient recovery with occupational therapy and physiotherapy.



### 醫療機構支援 Manpower

為醫院和院舍等醫療機構，提供即時、全面的醫護人手替假、臨時替更，解決人手問題。

Strategic staffing solution for hospitals, clinics, nursing homes.

## 關於我們 About Us

【環宇護理】是【HelperGo】旗下的一個分支服務，擁有合資格專業護理人員，以配合不同長者、剛手術後出院人士、長期病患者、行動不便人士及需要定期進行復康治療的人士。

2015年，【HelperGo】成功入圍香港科技園初創孵化計劃，並獲得了創業基金推廣業務，更將目標市場從香港拓展至新加坡領域。

2016年初，【HelperGo】獲得香港社會服務聯會(社聯)頒贈的「商界展關懷」標誌，以表揚公司於過去對關懷社區，關懷員工及關懷環境的承擔。

2017年，【HelperGo】參加了國際初創公司比賽，更在6000家初創公司中突圍而出，奪得「2017年最佳初創公司」獎。同年，我們亦加入了「500 Startup」的「Batch 22」國際性初創投資。

UniCare360 is a subsidiary of HelperGo. We has a large pool of verified caregivers to be matched to the one who might need post-discharge care, or some one with mobility issues, as well as one who needs regular check-ups and visits.

2015 HelperGo is incubated by HKSTP.

2016 HelperGo received the Prestigious Caring Company Award from the Hong Kong Council of Social Services in recognition for its contribution to society.

2017 HelperGo awarded “Startup Of The Year 2017” which out of 6000 other startups at Startup Grind Global Conference - Silicon Valley. In the same year, HelperGo received funding from the 500 Startup and joint the Batch 22 program. HelperGo is one of the 36 teams shortlisted in SF among 3600 applicants worldwide.



UniCare360 環宇護理

香港 | 新加坡

Hong Kong | Singapore

## 全天候專業護理服務



香港 | 新加坡  
Hong Kong | Singapore

香港查詢熱線: 9867 5630  
網址: www.unicare360.com

香港 | 新加坡  
Hong Kong | Singapore

